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Predsjednik Mjesnog odbora Črnec Biškupečki i predsjednik Temeljnog ogranka HDZ-a 

Črnec Biškupečki Luka Conar, nakon nekoliko bezuspješnih molbi upućenih Gradu 

Varaždinu, gradskoj tvrtki Varkom d.d. te izvođaču radova GK GRUPI d.o.o., prisiljen je 

javno reagirati na problem sa zastojem na radovima u sklopu Aglomeracije Varaždin.

Naime, zastojem radova  mještanima prigradskog naselja Črnec Biškupečki već 

mjesecima stvaraju se velike poteškoće u svakodnevnom životu. Njegov apel prenosimo u

cijelosti:

„U naselju Črnec Biškupečki već se mjesecima borimo s problemima koji su nastali u 

sklopu radova na Aglomeraciji Varaždin. Cesta je razrovana, puna rupa i to mještanima 

stvara velike poteškoće u svakodnevnom kretanju naseljem. Radovi traju predugo, a na 

cesti koju koriste i vozači i biciklisti i pješaci nije moguće normalno prometovati. Pogotovo 

jer ovom dionicom prolaze i kamioni i autobusi koji još više pogoršavaju stanje. Štete na 

automobilima su svakodnevne, a nezadovoljstvo mještana sve je veće. Već mjesecima 



oko nas je prašina i blato, cijela ulica puna je rupa preko kojih nije moguće prelaziti. Ako 

na naše molbe i dalje neće nitko reagirati, stanovnici Črnca Biškupečkog spremni su 

organizirati i prosvjed. Želimo da se ulica po hitnom postupku završi i asfaltira kako bi 

mogli normalno nastaviti živjeti.“ 

Video snimku s trenutnim stanjem raskopane ulice možete preuzeti na linku: https://we.tl/t-

LWBUxinVjV     
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